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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:261 Postnord och olagliga transporter

Ännu en gång figurerar Postnord i samband med otillåtet cabotage; inte mindre 
än två ekipage som utför transporter för Postnord har stoppats inom loppet av 
en vecka. Vid två tidigare interpellationsdebatter har statsrådet lovat att statliga 
bolag ska följa regelverken för transporter.

Statsrådet inledde den första debatten med följande: ”Jag vill säga att jag 
naturligtvis utgår ifrån att bolag med statligt ägande följer lagar och regler. 
Därutöver ska bolag med statligt ägande enligt statens ägarpolicy agera 
föredömligt inom området hållbart företagande och i övrigt agera på ett sådant 
sätt att de åtnjuter offentligt förtroende.”

Trots statsrådets löfte att statliga bolag ska följa lagar och regler och vara 
föredömen figurerar alltså Postnord återigen i samband med olagliga 
transporter.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

1. Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkerställa att statliga 
bolag upphandlar transporter som följer gällande regelverk?

2. Avser regeringen att som ägare vidta några åtgärder för att ingripa mot 
Postnords upphandling av transporter?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-17
Besvaras senast
2021-01-15



INTERPELLATION TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


